



BE A SHAREHOLDER
SUPPORT THE GROWERS OWN COMPANY
 The Canadian Co-operative Wool Growers Limited

Tel: (613) 257-2714
 1-888-488-2714
 Fax: (613) 257-8896
 Email: CCWGHQ@WOOL.CA

WWW.WOOL.CA
WWW.CCWG.CA
WWW.REALWOOLSHOP.CA

- Is directly responsible to the sheep and wool producers of Canada, serving their interests.
- Is the only grower owned and operated wool marketing association in Canada.
- Brings you highest possible returns for your wool through orderly marketing methods.
- Provides year-round service for the grower by carrying a full line of livestock supplies, including animal health products, feed, livestock identification and equipment supplies, fencing, pet food, bird seed and clothing to name a few.
- Welcomes you as a financial partner – a shareholder with a voting voice in its affairs.
- Assures you a good annual dividend return on your share investment, 7% annually since 1999.
- Join the 2% Club, receive a 2% shareholder discount on any purchase at our Livestock Supplies and Real Wool Shop stores.
- Participate in the Shareholder Wool Shipper Loyalty Reward Program (**SWSLRP**)
 Minimum purchase requirement of 5 shares, maximum of 50 shares per person.

BECOME A PARTNER IN YOUR OWN CO-OPERATIVE

Buy shares or Increase Your Holdings to 50 Shares

APPLICATION FOR SHARES

Canadian Co-operative Wool Growers Limited
 142 Franktown Road, Box 130
 Carleton Place, Ontario K7C 3P3

_____ 20__

Please enter my order for shares of the Capital Stock of the CANADIAN CO-OPERATIVE WOOL GROWERS LIMITED, at par value, ten dollars per share. (Minimum purchase of five shares, maximum fifty shares per person)

Bank draft or cheque is enclosed for \$..... in full payment of the above number of shares.

This is your authority to deduct from the proceeds of the sale of my wool payment for the above number of shares.

Name: _____

Occupation

Address: _____

Signed

Please print full name in which shares are to be registered.

Telephone: _____ Fax: _____

Email: _____

PLEASE SEND NON TRANSFERABLE MEMBERSHIP CARD FOR 2% SHAREHOLDER DISCOUNT CLUB (AVAILABLE TO CCWG SHAREHOLDERS ONLY)

OFFICE USE ONLY
 2% CLUB MEMBERSHIP APPLICATION

SHAREHOLDER NAME: _____

ADDRESS: _____

SHARE CERTIFICATE NUMBER: _____

PLEASE FORWARD TO CANADIAN CO-OPERATIVE WOOL GROWERS, P.O. BOX 130, CARLETON PLACE, ONTARIO K7C 3P3 FOR YOUR COMPLIMENTARY CCWG 2% SHAREHOLDER DISCOUNT MEMBERSHIP CARD. DISCOUNT APPLIES TO PURCHASES MADE AT ALL CCWG RETAIL LOCATIONS.





CCWG SAINT-HYACINTHE PREMIER CHOIX AGRICOLE

5120, Rue Martineau, Saint-Hyacinthe, Québec J2R 1T9
Une Division de la Co-opérative Canadienne Wool Growers Limitée
Tel: 450-796-4242 1-888-796-4242 Fax: 450-796-4243

WWW.WOOL.CA WWW.CCWG.CA

STHYACINTHE@CCWG.CA

Produits de Qualité Pour Animaux
Produit Fait en Laine Naturel Dépôt de Laine

DEVENEZ UN ACTIONNAIRE

de la Canadienne Co-opérative Wool Growers Limitée

- * Est responsable de servir les intérêts des producteurs de moutons et de laine du Canada.
- * Est la seule association qui fait la promotion de la laine au Canada ou les propriétaires sont des producteurs.
- * Vous apporte des rendements les plus hauts possibles pour votre laine grâce aux méthodes de commercialisation bien structurées.
- * Vous fournies des services tout au courant de l'année en ayant une ligne complète de fournitures de ferme comme des produits de soin, de marquage & identification, de clôture et encore plus.
- * Vous accueillie comme partenaire financier en tant qu'actionnaire ayant un droit de vote.
- * Vous assure un bon rendement avec un dividende annuel pour votre investissement en action, 7% depuis 1999.
- * Joignez le club 2% et recevez un rabais d'actionnaire de 2% sur tous vos achats dans nos magasins.
- * Participez au programme de récompense d'actionnaire d'expéditeur de laines. Un achat minimum de 5 actions et maximum de 50 actions.

FORMULAIRE DE DEMANDE D' ACTIONS

Madame, Monsieur

S'il vous plait recevez ma demande de _____ actions du capital-actions à la Co-opérative Canadienne Wool Growers Limitée, à la valeur nominale de dix dollars par action. (Un achat minimum de cinq actions et maximum de cinquante actions).

- Un transfert bancaire ou un cheque est inclus au montant de _____ \$ pour un paiement complet du nombre d'actions mentionné ci-dessus ou
- votre autorisation à déduire le paiement pour le nombre d'actions mentionnée ci-dessus des revenus sur ma vente de ma laine.

Nom: _____

Adresse: _____

E-mail : _____

Tél/Fax: _____ Signature: _____

S'il vous plait donnez le nom complet auquel les actions doivent être émises.

- S'il vous plait m'envoyer une carte de membre non transférable pour le club de 2% rabais d'actionnaire.

